
Informacja międzysesyjna  

Wójta Gminy Kaźmierz 

za okres od 17 marca 2015 r. do 20 kwietnia 2015 r.  

 

1) W omawianym okresie sprawozdawczym rozpoczęły się zebrania wiejskie wyborcze 

sołtysów i rad sołeckich naszej Gminy. Wraz z Zastępcą Wójta oraz pracownicą Biura 

Rady Gminy uczestniczyliśmy już w zebraniach w sołectwach: Chlewiska, Dolne 

Pole, Kaźmierz, Radzyny, Nowa Wieś, Sierpówko, Kiączyn, Gorszewice, Sokolniki 

Małe, Komorowo, Wierzchaczewo, Piersko. Podczas wspólnych spotkań mieliśmy 

okazję wysłuchać mieszkańców i zapoznać się z nurtującymi ich problemami, które  

w miarę możliwości zarówno materialnych, finansowych jak i technicznych 

postaramy się rozwiązać. Nowo wybranym sołtysom i radom sołeckim raz jeszcze 

gratuluję i życzę owocnej pracy na rzecz swoich sołectw. 

2) 22 marca odbył się przegląd twórczości Gminnego Ośrodka Kultury, w którym brałem 

udział. W imieniu samorządu wyraziłem słowa podziękowań za jego zorganizowanie  

a instruktorom i młodym artystom życzyłem dalszych sukcesów. 

3) 25 marca na zaproszenie Przewodniczącej Rady Powiatu uczestniczyłem w Sesji Rady 

Powiatu w Szamotułach. Chciałbym wspomnieć, że na terenie naszej gminy 

posiedzenie Rady Powiatu będzie miało miejsce 29 kwietnia 2015 r. w sali Gminnego 

Ośrodka Kultury w Kaźmierzu, na które już dziś serdecznie zapraszam. 

4) 26 marca uczestniczyłem w konferencji dotyczącej analizy stanu bezpieczeństwa  

w ruchu drogowym, zorganizowanej przez Komendę Powiatową Policji  

w Szamotułach. 

5) 27 marca brałem udział w Walnym Zgromadzeniu Związku Międzygminnego 

Centrum Zagospodarowania Odpadów SELEKT w Czempiniu. 

6) Od Wójta Gminy Rokietnica otrzymaliśmy zaproszenie na organizowany konkurs 

koszy wielkanocnych, który miał miejsce 29 marca w Cerekwicy. W imieniu naszej 

Gminy uczestniczył w nim Zastępca Wójta. 

7) 30 marca spotkałem się z Prezesem Grupy INEA. Głównym celem naszego spotkania 

było omówienie kwestii dotyczących informatyzacji. INEA to alternatywny operator 

multimedialny świadczący usługi w oparciu o sieci światłowodowe oraz 

szerokopasmową sieć bezprzewodową WiMAX. 

8) 1 kwietnia w Urzędzie Marszałkowskim w Poznaniu odbyła się Ogólnopolska 

Konferencja Naukowo - Branżowa ,,Diagnoza turystyki w Województwie 

Wielkopolskim”, w której uczestniczyłem. Jej głównym organizatorem był 



Uniwersytet Adama Mickiewicza w Poznaniu, we współpracy z Akademią 

Wychowania Fizycznego, Uniwersytetem Ekonomicznym oraz Uniwersytetem 

Przyrodniczym.  

9) 14 kwietnia odbyło się Walne Zgromadzenie WOKISS w Rosnówku. Miało ono 

charakter sprawozdawczo – wyborczy.      

 

 

W minionym okresie wydałem również kilka zarządzeń, m.in. 

 w sprawie przyjęcia Gminnej Ewidencji Zabytków Archeologicznych Gminy 

Kaźmierz, 

 w sprawie wyznaczenia miejsc przeznaczonych na bezpłatne umieszczenie 

urzędowych obwieszczeń wyborczych i plakatów komitetów wyborów,  

 w sprawie upoważnienia do przekazywania do biura informacji gospodarczej 

informacji o zobowiązaniu lub zobowiązaniach dłużnika alimentacyjnego 

wynikających z tytułów, 

 w sprawie powołania stałej komisji przetargowej do przeprowadzania postępowań 

zamówień publicznych na usługi, dostawy, roboty budowlane w roku 2015, 

 w sprawie upoważnienia osoby do sporządzania aktów pełnomocnictwa do 

głosowania w wyborach Prezydenta Rzeczpospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 

10 maja 2015 r. 

 

W ó j t 

    /-/ Zenon Gałka 


